

CAMERONTM

MICRONUTRIENTS

GRANULAR BORON / BORE 10% GRANULAIRE

REGISTRATION NUMBER 2001020B FERTILIZERS ACT
GUARANTEED ANALYSIS

230
SGN/NRD

NUMERO D'ENREGISTREMENT 2001020B LOI SUR LES ENGRAIS
ANALYSE GARANTIE

Boron (B) (Actual) 10.00%

Bore (B) (Réel) 10.00%

CAUTION this fertilizer contains Boron and should be used only as recommended. It may prove harmful when misused. Applications of this product should be based on the results of soil and/or tissue analysis.

AVERTISSEMENT Cet engrais renferme du Bore et ne doit être employé que de la manière recommandée. Il peut être nocif s'il est employé mal à propos. L'application de ce produit devrait être basée sur les résultats des analyses du sol et/ou tissu.

TO BE USED ONLY IN BLENDING FERTILIZER FOR SOIL APPLICATIONS

POUR EMPLOI EN MELANGE D'ENGRAIS POUR APPLICATION AU SOL SEULEMENT

DERIVED FROM: Ulexite.

Classified in Accordance with Appendix C
OSHA Hazard Communication Standard 29 CFR 1910.1200.
Chemical Name: Granular Boron 10%
Synonym(s): None known.
Product Code No: 2BR1000ULK00, 2BR1020ULB50, 2BR1020ULT00

Classé conformément à l'Annexe C
OSHA Hazard Communication Standard 29 CFR 1910.1200.
Nom chimique: Granulaire Bore 10%
Synonyme (s): Aucun connu.
Code produit No: 2BR1000ULK00, 2BR1020ULB50, 2BR1020ULT00

MANUFACTURED BY / FABRIQUÉ PAR

Company Name / Nom de la société: Cameron Chemicals, Inc.
Company Address / Adresse de la Société: 830 Old Dill Road, Suffolk, VA 23434 USA

Company Telephone / Société Téléphone: (757) 487-0656.
Emergency Phone No / Téléphone d'urgence: (800)-424-9300 (Chemtrac 24hrs)

PRECAUTIONARY STATEMENTS

- Obtain special instructions before use.
- Do not handle until all safety precautions have been read and understood.
- Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection - NIOSH/MSHA-approved particulate respirator.
- Store locked up.
- Dispose of contents/container to an approved disposal site in accordance with local/regional/national/international regulations.

CONSEILS DE PRUDENCE

- Se procurer les instructions avant l'utilisation.
- Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité.
- Porter des gants de protection/des vêtements de protection/un équipement de protection des yeux/du visage - un respirateur à particules approuvé par NIOSH / MSHA.
- Garder sous clef.
- Eliminer le contenu/récipient à un site de traitement approprié selon les réglementations locales/ régionales/ internationales.

FIRST AID

- If exposed or concerned: Get medical advice/attention.

PREMIERS SECOURS

- EN CAS d'exposition prouvée ou suspectée : consulter un médecin.

SUPPLEMENTAL INFORMATION

- None Required

INFORMATIONS SUPPLÉMENTAIRES

- Aucun Requis

DIRECTIONS FOR USE:

To be used in blending fertilizer for soil application. Applications should be based on results of soil or leaf analysis.

CONSEILS D'UTILISATION:

Pour un emploi en mélange d'engrais pour application au sol. Les traitements devraient être faits selon les résultats obtenus à la suite d'une analyse du sol ou des feuilles.

Sellers Guarantee shall be limited to the terms set out on the label and subject thereto, the buyer assumes the risk to persons or property arising from the use or handling of this product and accepts the product on that condition.

CONDITIONS OF SALE AND LIMITATION OF WARRANTY AND LIABILITY BEFORE BUYING OR USING THIS PRODUCT, READ THE DIRECTIONS FOR USE AND THE FOLLOWING CONDITIONS OF SALE AND LIMITATION OF WARRANTY AND LIABILITY. By buying or using this product, the buyer or user accepts the following Conditions of Sale and Limitation of Warranty and Liability, which no employee or agent of the manufacturer or the seller is authorized to vary. The manufacturer warrants that this product conforms to the chemical description on the label and is reasonably fit for the purposes stated in the Directions for Use, when the product is used in accordance with such Directions for Use under normal conditions of use. THE MANUFACTURER MAKES NO OTHER WARRANTY, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. THE BUYER'S OR USER'S EXCLUSIVE REMEDY FOR ANY INJURY, LOSS, OR DAMAGE RESULTING FROM THE HANDLING OR USE OF THIS PRODUCT SHALL BE LIMITED TO ONE OF THE FOLLOWING, AT THE ELECTION OF THE MANUFACTURER OR THE SELLER: DIRECT DAMAGES NOT EXCEEDING THE PURCHASE PRICE OF THE PRODUCT OR REPLACEMENT OF THE PRODUCT. THE MANUFACTURER AND THE SELLER SHALL NOT BE LIABLE TO THE BUYER OR USER OF THIS PRODUCT FOR ANY CONSEQUENTIAL, SPECIAL, OR INDIRECT DAMAGES, OR DAMAGES IN THE NATURE OF A PENALTY.



La garantie accordée par le vendeur se limite aux conditions énoncées sur l'étiquette et, sous cette réserve l'acheteur assume les risques corporels ou matériels découlant de l'utilisation ou de la manipulation acceptée cette condition.

CONDITIONS DE VENTE ET LIMITATION DE GARANTIE ET DE RESPONSABILITÉ AVANT D'ACHETER OU UTILISER CE PRODUIT, LIRE LES INSTRUCTIONS D'UTILISATION ET LES CONDITIONS SUIVANTES DE VENTE ET LA LIMITATION DE GARANTIE ET DE RESPONSABILITÉ. En achetant ou en utilisant ce produit, l'acheteur ou utilisateur accepte les conditions suivantes de vente et de limitation de garantie et de responsabilité, qui aucun employé ou agent du fabricant ou le vendeur est autorisé à varier. Le fabricant garantit que ce produit est conforme à la description chimique sur l'étiquette et est raisonnablement en forme pour les fins énoncées dans les instructions d'emploi, lorsque le produit est utilisé conformément aux instructions d'utilisation dans des conditions normales d'utilisation. LE FABRICANT NE DONNE AUCUNE AUTRE GARANTIE, EXPLICITE OU IMPLICITE, Y COMPRIS MAIS SANS S'Y LIMITER MARCHANDE OU D'ADEQUATION A UN USAGE PARTICULIER. L'ACHETEUR EST OU LE RECOURS EXCLUSIF DE L'UTILISATEUR DE TOUTE BLESSURE, PERTE, OU DOMMAGES RESULTANT DE LA MANIPULATION OU DE L'UTILISATION DE CE PRODUIT EST LIMITÉE À l'une des suivantes, au choix de LE FABRICANT OU LE VENDEUR: DOMMAGES DIRECTS NE DÉPASSANT LE PRIX D'ACHAT DE LE PRODUIT OU LE REMPLACEMENT DU PRODUIT. Le fabricant et le vendeur ne sera pas responsable envers l'acheteur ou l'utilisateur de CE PRODUIT POUR TOUT DOMMAGE, SPECIAL, OU INDIRECTS OU DOMMAGES DANS LE caractère d'une sanction.

DANGER

May damage fertility and the unborn child.



DANGER

Peut nuire à la fertilité et l'enfant à naître.

NET WEIGHT / POIDS NET: **2000 lbs (907kg)**

LOT NUMBER /
NUMÉRO DE LOT: **2227**